

单位大额存单提前支取申请表**EARLY WITHDRAWAL APPLICATION FORM OF ENTITY LARGE-DENOMINATION CERTIFICATE OF DEPOSIT**

致：恒生银行（中国）有限公司 _____ 分/支行（“银行”）
Hang Seng Bank (China) Limited _____ Branch/Sub-Branch (the “Bank”) 日期 _____
Date: _____

注意：
NOTE:

- 请在适当的方格内加√号，并用正楷填写。
Please ✓ where appropriate and complete this form in BLOCK LETTERS.
- 请用黑色或深蓝色钢笔或水笔填写。
Please fill in with a black or dark blue pen.
- 若本表格未能适当填写的，银行将无法受理贵单位的提前支取单位大额存单申请。
If this form is not properly filled out, the Bank will not be able to accept your early withdrawal application.

客户名称 Name of Account Holder	客户号码 Customer Number
大额存单产品编号 Serial No. of the entity Large-denomination Certificate of Deposit	

本单位向银行依下列条款向银行申请办理以下业务：
We hereby, in the form as specified therein, apply as follows:

提前支取指示：**Early Withdrawal instruction:**

- ☐ 提前全额支取
Early Withdrawal in Full
- ☐ 提前部分支取，支取金额（人民币） _____
Partial Early Withdrawal, withdrawal amount (RMB) _____

注：提前支取后的大额存单本金余额不得低于银行单位大额存单认购起点金额，否则银行有权视客户要求全额提前支取。
Note: The balance of the principal of the deposit after the early withdrawal shall not be less than the threshold amount of the Bank's entity large-denomination certificate of deposit subscription, otherwise the Bank shall have the right to withdraw in full as requested by customer.

提前支取本金和利息(如有)支付指示：**Instruction on payment of early withdrawal of principal and interest (if any):**

- 本单位授权银行将提前支取应付本金和利息(如有)原路返还至本单位申请购买该笔大额存单时指定的扣款账户。
Please return the payable principal and interest withdrawn in advance (if any) to the deduction account designated when application.

客户确认：**Customer Confirmation:**

本单位已收悉、阅读及理解相关单位大额存单产品说明书(暨发行条款)及恒生银行单位大额存单一般条款(包括但不限于对提前支取的相应安排)，并同意受其及其后银行可能作出的修订的约束。

We have received, read and understood the relevant Fact Sheet of Entity Large-Denomination Certificate of Deposit (Issuance Terms) and the Bank's General Terms of Entity Large-denomination Certificate of Deposit (including but not limited to the relevant arrangement on early withdrawal), and agree to be bound by it and its amendments that may be made by the Bank.

与存款金额相符的预留印鉴
Customer Signature(s) and/or Chop (align with the Deposit Amount)

银行专用 For Bank Use

日期 Date	经办人 Maker	复核人 Checker	授权人 Authorised
---------	-----------	-------------	----------------